
 
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców przy  

Szkole Podstawowej nr 1 im. J. Piłsudskiego w Brwinowie 
 z dnia 13.10.2020r. 

 
Ze względu na stan zagrożenia epidemicznego ogłoszony w Polsce w roku 2020 i brak 

możliwości organizacji zebrań, Rada Rodziców odbyła posiedzenie  na grupie  
„ Rada Rodziców 2020/21 SP1 Brwinów” działającej na Facebook  

 
Otwarto  posiedzenie Rady Rodziców poprzez zamieszczenie w dniu 13.10.2020r postu 
przez Przewodniczącą Luizę Godlewską-Moroz o treści: 

 
„Szanowni Państwo, 

pozwolę sobie w punktach przedstawić najważniejsze sprawy - przy niektórych będę prosiła o 

wypowiedzenie się  

1. Wchodzenie do szkoły: aktualnie dzieci zapisane na świetlice (czyt. klasy 1-3) wchodzą: 7:00, 
7:15, 7:30, 7:45. 

2. Dzieci starsze (czyt. klasy 4-8) wchodzą w trakcie przerw. Jednakże po rozmowach z końca 
zeszłego tygodnia dzieci wchodzą do szkoły (nie czekają na zewnątrz) - do szatni i się 
przebierają (nie mam na to oficjalnej decyzji - ale z własnej obserwacji tego tygodnia jak 
również z głosów rodziców i dzieci tak to wygląda) 

3. Osobami do kontaktu z ramienia szkoły są: p. Karolina Miller, p. Monika Zarychta oraz p. 
Joanna Pieczko (pedagog) 

4. Wolontariat (dodatkowe punkty dla 8-klas) - osobami odpowiedzialnymi będą p. Zarychta i 
Pańska. Dzieci będą miały możliwość zdobywania punktów w szkole (pomoc przy nauce, 
mikołajki itp.) jak również po za nią (podpisanie umowy z wybranymi przez siebie 
placówkami np. schronisko itp)  

5. Zdjęcia: ponieważ było mało czasu na organizowanie i szukanie nowej firmy w tym roku 
ponownie będzie firma Agnes (z zeszłego roku). I tu będę prosiła Państwa o potwierdzenie 
zgody na podpisanie umowy z Państwa strony (proszę w komentarzach pod postem napisać - 
np. zgadzam się na podpisanie umowy z Agnes. Musimy mieć to przegłosowane i zapisane w 

Uchwale - proszę panią Sekretarz o przygotowanie ). 

Zdjęcia dla szkoły (indywidualne, grupowe, klasowe) zaplanowane są na: 26-27.10 oraz 03.11.2020 r. 

Plakaty wraz z cenami powinny znaleźć się w szkole do końca tego tygodnia. 

6. Zajęcia dodatkowe - zgodnie ze słowami p. Kurman przedstawiciel pruszkowskiego sanepidu wydał 

zgodę wyłącznie na zajęcia o charakterze sportowym. I tu nie chodzi o salę i jej dezynfekcję tylko o 

sam charakter zajęć. Sportowe mają "immunitet", jako poprawiające ogólny stan zdrowia dzieci. 

7. Mikołajki - w tym roku w związku z sytuacją będą organizowane w ograniczonym zakresie tj. nie 

może przyjść nikt z zewnątrz. Rolę Mikołaja będzie odgrywał uczeń klasy starszej (strój szkoła 

posiada). Będzie to organizował samorząd uczniowski z naszej strony zostaje kupno cukierków, które 

będą musiały zostać dostarczone parę dni wcześniej by przejść "kwarantannę" 

8. Urodziny dzieci - przynoszenie cukierków. Wiem, że już w niektórych klasach dzieci przynosiły. 

Pani Kurman kategorycznie tego zabrania. Jutro w trakcie rady Pedagogicznej ponownie przypomni o 



tym zakazie nauczycielom. Proszę uczulić również swoich rodziców. Żeby potem nie było przykro 

dzieciom, że nie będą mogły częstować przyniesionymi słodyczami. 

9. Na pierwszym tegorocznym zebraniu Pani Kurman podawała dni, które mają być wolnymi. 

(przegłosowane na tym spotkaniu). Te dni nie dotyczą klas O - wprawdzie nie będą odbywały się 

zajęcia edukacyjne, jednakże będzie zapewniona opieka świetlicy.  

10. W związku z nowym prezydium i zmianie osób z dostępem do konta RR w postaci 

przewodniczącej i p. Skarbnik proszę Panią Sekretarz o stworzenie uchwały zawierającej informację: 

1. o odwołaniu dostępu na konta oraz bankowości internetowej poprzednim upoważnionym 

osobom. 2. Zgody RR na dostęp indywidualny do konta RR z możliwością dysponowania środkami 

(przelewy internetowe). (Tak samo proszę o zgodę w komentarzu  

11. Do dnia dzisiejszego nie mam protokołów z klas 1A oraz 0C. Z 1A mam dostać jutro. Czy ktoś z 

Państwa z klas 0 ma może kontakt z kimś z 0C żeby się dowiedzieć kiedy takowy trafi do 

sekretariatu? Czy mam to zrobić drogą oficjalną? 

12. Wiem, że w tym roku nie planuje się żadnych "imprez" dla dzieci typu bale karnawałowe itp.. 

Więc pracy będzie zdecydowanie mniej. Jednakowoż będą konkursy (czyt. zamawianie książek czy 

też innych nagród rzeczowych). Prosiłabym o zgłoszenie się osoby, która wzięła by na siebie takowe 

zadanie -> zamówienia. 

13. Przedstawiciele klas 0 - tu prośba do Was, abyście monitorowali potrzeby Waszej grupy 

wiekowej. Ponieważ troszkę jesteście na uboczu to nie wszystkie sprawy trafiają do nas - a dobrze by 

było, żeby nikt nie był pominięty!  

14. Tradycyjnie przypominam o przypominaniu Rodzicom o wpłatach na RR. Wprawdzie jak pisałam 

wcześniej nie są planowane na ten moment żadne eventy, ale sytuacja może się na wiosnę odmienić 

i uda się coś fajnego dla dzieciaków zorganizować.  

Na pewno będą konkursy a co za tym idzie nagrody...  

Na ten moment to chyba wszystko. Na jutro jestem umówiona z p. Kurman w sprawie poprawek do 

regulaminu. Jeśli są tematy, które mam podjąć bardzo proszę o informację w dniu dzisiejszym.  

Pozwolę sobie treść tego posta skopiować i wysłać dodatkowo na maila do wszystkich z RR - nie 

wszyscy jeszcze się z grupy odezwali na FB.” 

 

 

1. Przeprowadzono dyskusję  na grupie fb (pisownia oryginalna): 

M. B. napisał: „Jeśli jutro widzisz się z Panią Dyrektor to ja mam dwie sprawy: 

-kiedy zobaczymy uaktualniony statut z uregulowaną kwestią oceniania kartkówek o co 

wnioskowaliśmy w 2019, a wg ostatniej wypowiedzi zostało to przyjęte przez Radę 

Pedagogiczną? 



- Dlaczego RR nic nie wie nt. podniesienia progu średniej na celującą ocenę środroczną i 

końcową. Zgodnie z par. 8 statutu, RR opiniuje zmiany statutu. „ 

K. B. napisała: Co do pkt 1 dobrze by było żeby pani dr się wypowiedziała na ten temat czy coś żeby 

faktycznie dzieciaki które są wcześniej w szkole bo tak maja autobus nie czekały na zewnątrz i nie 

marzły przecież to mija się z celem i tak się dzieci widują codziennie a przed szkoła stoja blisko sb 

wpadając na sb marzną i mokną.  

Co do punktu 12 czy to będzie jakoś uzgodnione co trzeba zamówić czy Np to będzie należało do 

osoby która się tym zajmie i wybierze np dwie czy trzy opcje i metoda głosowania wybierze się 

odpowiednie ???  Odp. L. G.-M. ad.12 będzie uzgodnione z nauczycielem organizujących dany 

konkurs. Jeśli to my będziemy organizować to myślę że wspólnie coś wybierzemy. A co do nagród na 

koniec roku to z dyrekcją  

B. S. napisała: Sprawa do przedyskutowania na spotkaniu z p. Kurman to ilość klasowek i kartkówek, 

Uwazam że niczemu one nie służą, dzieci i rodzice są zapędzeni w jakiś kozi róg. Dzieci zamiast 

odpoczywać, chodzić po powietrzu, wysypiać się i w ten sposób wzmacniac odpornisc spędzają 

godziny nad książkami. 

J. C. napisał: Jednocześnie chciałbym podsunąć temat do poruszenia z dyrekcją - zajęcia etyki w 3B. 

Minęło 6 tygodni nauki, a lekcji etyki było tylko 1. Przez dużą cześć września nie był znany termin 

zajęć. Po ustaleniu terminu nadal zajęcia odbywają się z problemami. 

 
 

2.  W trakcie dyskusji nie odnotowano jakichkolwiek zastrzeżeń co do jakości zdjęć 
wykonywanych w zeszłym roku przez firmę Agnes.  

3. Wstępnie ustalono, że Pani Klaudia Bigosińska zajmie się zamawianiem książek, sprawa do 
dalszego ustalenia. 
 

4. Stwierdzono kworum, lista odczytujących w załączeniu. 
 

Zał. Nr 1 do protokołu 
 

5. Poddano pod głosowanie na Grupie FB oraz przez e-mail: uchwałę w sprawie wyboru 
firmy świadczącej usługi fotograficzne w roku szkolnym 2020/2021 
 

Zał. Nr 2 Uchwała Nr 4/10/2020  
 

6. Uchwałę przyjęto stosunkiem głosowania:     
Tak –  23 głosy 
Nie -   0 głosów 
 

 
7. Poddano pod głosowanie na Grupie FB oraz przez e-mail :uchwałę w sprawie 

pełnomocnictw oraz dostępów do konta bankowego na którym gromadzone są 
fundusze Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 1 

Zał . nr 3 Uchwała Nr 5/10/2020  
 



8. Uchwałę przyjęto stosunkiem głosowania:     
Tak – 23 głosy 
Nie -  0 głosy 
 

9. Przewodnicząca Luiza Godlewską-Moroz zakończyła posiedzenie na Grupie .  
 

 
 
 
 


